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Goedemiddag mevrouw , 

 

Volgens mijn informatie zal er over de Glipperweg op 4 december worden vergaderd, dat is dus de avond waarop ik 

wil komen. Ik zie alleen nergens een aanvangstijd. 

Mijn vraag is een vraag/ opmerking. 

 

Wij wonen momenteel op de Glipperweg tegenover mensen uit diverse wereld delen. We hebben met een deel van 

hen prima contact. Wij gaan ervan uit dat je nooit huis en haard (je land en familie) verlaat als je het thuis goed 

hebt. Wij zijn er dus van overtuigd dat alle mensen gehuisvest moeten worden. 

 

Om de onvermijdelijke discussie met de buurt wat te veraangenamen zou het zo ontzettend fijn zijn als de plekken 

waar buitenlandse 'gasten 'worden gehuisvest er niet gelijk zo armoedig uitzien. Op het moment dat een 

aangewezen locatie er heel vervallen en ongezellig uit gaat zien word je als hele buurt niet echt blij.  

 

Ik heb het idee dat de gemeente, wellicht in samenwerking met de buurt er dan  aan bij moeten dragen dat juist dié 

plekken er vriendelijker en sfeervoller uit zien. Wij wonen recht tegenover mensen die in een wisselwoning van de 

gemeente steeds even komen wonen. Wij maken contact met ze en hebben geen enkel bezwaar sterker vinden het 

leuk om met ze kennis te maken ook al is het maar tijdelijk. 

 

Wat ik wel jammer vind is dat er dan vanuit de gemeente een verschrikkelijk afzichtelijk gordijn wordt opgehangen 

er alleen TL licht is en er niets aan Groen te vinden is, geen planten geen sfeer en dat haalt alles naar beneden. Zoals 

wetenschappelijk bewezen als mensen in een mooiere omgeving wonen gaan ze zich daar ook beter naar gedragen. 

Ik zou dus een warm pleidooi willen houden om de plekken er ook prettig uit te laten zien dat is voor de bewoners 

fijner en zeker ook voor de omwonenden. Dan worden het niet van die schrale plekken waardoor de buurt 

achteruitgaat.  Het lijkt in het grote primaire belang van huisvesting een klein detail maar ik denk dat het effect 

groot is als het liefdevollere plekken zouden worden. 

 

 Daar zou ik graag wat over willen zeggen. 

 

 

Me  vriendelijke groet, 

 


